



## Approval Certificate

By Authorization from Abu Dhabi OSH Center  
(OSHAD)

Department of Transport (DoT) Certifies that  
**Al Mazroui International Cargo Company (MICCO)**  
WLL

Has met all the minimum requirements of Abu Dhabi Occupational Safety and Health System (OSHAD-SF) and the Transport Sector OSH Requirements Document.

### Approved System:

“Occupational Safety and Health Management System of Al Mazroui International Cargo Company (MICCO) WLL”

### Scope:

Integrated Logistic Services including International Freight Forwarding

Approval Date : 21 October 2015

Valid Till : 20 October 2018

Approval Certificate No:

OSHAD-SF-/TR/01/021

**Sultan Bin Tahnoon Al Nahyan**  
Chairman

دائرة النقل - أبوظبي

Department of Transport – Abu Dhabi

## شهادة اعتماد

بتحويل من مركز أبوظبي للسلامة والصحة المهنية (أوشاد)  
يشهد دائرة النقل بأن

شركة المزروعي للشحن الدولي (ميكو) ذ.م.م

قد استوفى كافة المتطلبات الأساسية لنظام إمارة أبوظبي للسلامة والصحة المهنية (نظام الامارة) ووثيقة متطلبات السلامة والصحة المهنية لقطاع النقل.

### النظام المعتمد:

“ نظام إدارة السلامة والصحة المهنية لشركة المزروعي للشحن الدولي (ميكو) ذ.م.م ”

### النطاق:

خدمات لوجستية متكاملة بما في ذلك الشحن الدولي

تاريخ الاعتماد : 21 أكتوبر 2015

صالحة لغاية : 21 أكتوبر 2018

شهادة اعتماد رقم:

### Important Note:

- System Implementation must commence within one month of the approval date, and all requirements under OSHAD SF and the Sector OSHMS Document must be complied with.
- Performance Reports must be submitted to the SRA on quarterly basis in accordance with OSHAD SF requirements.
- The external audit must be conducted by an auditing company registered with OSHAD after 12 months from system approval date and annually thereafter, with the audit reports submitted to the SRA.
- The Approval Certificate will be re-issued by the end of the third year in accordance with the annual audit results and corrective actions taken by the entity.
- This Certificate shall be revoked at any time by the SRA in case of non-compliance with the implementation requirements of OSHAD SF

### ملاحظة هامة:

- يجب تطبيق النظام خلال فترة لا تتجاوز شهر من تاريخ الاعتماد، والالتزام عند التطبيق بكافة متطلبات "نظام الامارة" ومتطلبات الوثيقة الخاصة بالقطاع.
- يجب رفع تقارير الاداء الى السلطة المنظمة للقطاع بشكل ربع سنوي وفقاً لمتطلبات "نظام الامارة".
- يجب إجراء التدقيق الخارجي من قبل شركة تدقيق مسجلة لدى "أوشاد" بعد 12 شهراً من تاريخ اعتماد النظام وبشكل سنوي بعد ذلك، على أن يتم رفع تقارير التدقيق الى السلطة المنظمة للقطاع.
- يتم إعادة منح شهادة الاعتماد مع نهاية السنة الثالثة بناء على نتائج التدقيق والاجراءات التصحيحية التي يقوم بها الكيان.
- يحق للسلطة المنظمة للقطاع إلغاء هذه الشهادة في أي وقت في حال عدم الالتزام بمتطلبات تطبيق "نظام الامارة".

Department of Transport

دائرة النقل

T: +971 2 656 6666 / F: +971 2 635 9666

PO Box: 20, Abu Dhabi, UAE

هاتف: +971 2 6566666 / فاكس: +971 2 6359666

ص.ب: ٢٠، أبوظبي، م.ع.أ.

Department of Transport has been delegated by OSHAD as Sector Regulatory Authority for the Transport Sector, to implement OSHAD SF by entities within the Sector.

تم تفويض دائرة النقل كسلطة منظمة لقطاع النقل من قبل "أوشاد"، لمتابعة تطبيق متطلبات نظام إمارة أبوظبي للسلامة والصحة المهنية من قبل الكيانات المدرجة في القطاع.





Ref. : DOT-EHS-MICCO-LET-15-00003  
Date: 23/11/2015

**Mr. A. M. Simreen**  
**Managing Partner**  
**Al Mazroui International Cargo Company LLC (MICCO)**  
**Suite 101 & 102, Al Yasat Tower Al Najdah Street**  
**P.O. Box 2035, Abu Dhabi, U.A.E**

**Subject: Approval of EHS Management System (MICCO) اعتماد نظام إدارة البيئة والصحة والسلامة المهنية لشركة (MICCO)**

**Dear Mr. A. M. Simreen,**

The Department of Transport – Abu Dhabi bids you its greetings and best wishes to you and to all your staff with prosperity and success.

تسهيكم دائرة النقل أطيب تحياتها وتمنياتها لكم ولجميع العاملين لديكم بدوام التقدم والنجاح.

This is in reference to the EHS management system documents submitted by your entity for review and approval.

بالإشارة الى وثيقة نظام إدارة البيئة والصحة والسلامة المقدمة من مؤسستكم والتعديلات المرفقة، يسرنا أن نفيديكم علماً بأنه وبعد مراجعة الوثيقة المعدلة فقد تم اعتمادها لتوافقها مع متطلبات الإطار التشريعي لنظام إدارة البيئة والصحة والسلامة المحدث لإمارة أبوظبي ومتطلبات دائرة النقل بصفتها الجهة المنظمة للقطاع.

Based on the review carried out by the DoT, I am pleased to inform that EHS management system of your entity is found to be in compliance with the AD EHSMS RF version 2.0 and the Transport Sector Requirements.

وبناء عليه تم اصدار شهادة الاعتماد رقم OSHAD-SF/TR/01/021 من قبل الدائرة لمدة ثلاث سنوات مع استيفاء الشروط المبينة في الفقرة 2.4 و 2.5 من الآلية رقم (4) من النظام.

Accordingly, the DoT is pleased to issue the attached **Approval Certificate No. OSHAD-SF/TR/01/021**, valid for a period of three years. Please note that the continuity of this certificate is conditional upon fulfilling all requirements mentioned in the paragraphs 2.4 and 2.5 of the AD EHSMS RF Mechanism 4.0.

I am sure, with this formal recognition, you will redouble your efforts to create and maintain a safer and healthier workplace. The DoT, as your regulator, will continue to provide oversight and any guidance or assistance that may be required to achieve this cherished objective.

إن الدائرة على أتم الإستعداد لتقديم الدعم الفني بشأن متابعتكم في تطبيق النظام ، ونغتنم هذه المناسبة لكي نتقدم لمؤسستكم وفريق العمل الفني لديكم بجزيل الشكر والتقدير على جهودكم في إعداد الوثيقة وفق النظام المحدث .

Sincerely,

**Khalid Mohammed Hashim**  
**Acting Executive Director - Surface Transport**

